
Aan : De Minister van Natuur en Stikstof
Mevrouw C. van der Wal-Zeggelink

Geachte mevr. Van der Wal, 

Onze jagersvereniging heeft een werkgebied gelegen in de Provincie Zeeland in de Zak van Zuid 
Beveland.
In dit gebied is er met gemiddeld meerdere hazen per HA sprake van een weelderige hazen stand, 
welke het i.v.m. de schade gevoeligheid van fruitteelt en sommige akkerbouw gewassen noodzakelijk 
maakt deze d.m.v. afschot te reguleren. 
 Doormiddel van dit schrijven maken wij van de mogelijkheid gebruik om onze zienswijze m.b.t. de 
ontwerpregeling, waarin de jacht op haas in sommige provincies, en konijn landelijk,  het komend 
seizoen gesloten wordt, onder uw aandacht te brengen.
 In onze optiek is uw voorstel tot inperking van de jacht betreffende haas en konijn onterecht.
 Tevens  vragen wij  ons  af waarom bij de huidige inventarisatie geen gebruik is gemaakt van de  
tellingen die in de provincie aanwezig zijn, bijvoorbeeld zoals deze door de W.B.E.’s worden 
opgetekend in het landelijk in gebruik zijnde Fauna Registratie Systeem (FRS).
  Waarom hiervan nu geen gebruik maken bij de deze  besluitvorming .
 Één druk op de knop was voldoende geweest om de benodigde gegevens boven water te krijgen, 
echter u geeft de voorkeur aan systemen ( SOVON) die  voor dit doel niet geschikt zijn . 
Om het juiste aantal hazen en konijnen te inventariseren is het noodzakelijk om gebruik te maken 
van nachtzicht apparatuur, dit omdat de dieren zich hoofdzakelijk in de nacht verplaatsen !
De belangrijkste oorzaken van achteruitgang van de soorten op de wildlijst zijn habitatverlies, 
afgenomen kwaliteit van het leefgebied en lokale predatiedruk. 
Met name de vos en roof vogels  welke de bescherming genieten van de Terrein beherende 
Organisaties , heeft hierin een heel groot aandeel.
 In vertrouwen op een besluit wat gebaseerd is op rationele en betrouwbare telgegevens verblijven 
wij,

 Hoogachtend Namens Jagers vereniging Hoedekenskerke,

M. Steijn ( voorzitter )
Oude Hoondertsedijk 3
4434RE Kwadendamme


